

Camp Rules 營地規則

1. Please wear your nametag at all times.
整個退休會期間請佩戴名牌。
2. Please be prompt for meals. Food is served only for the first 30 minutes of mealtime.
請注意，餐廳只會在就餐的前半小時提供食物! 請準時到達。
3. After meals, please return plates, cups, silverware and trash to the area behind the ice cream station.
就餐後請將盤子，杯子，餐具和垃圾送到冰激凌機器後面的洗碗處。
4. No food or drinks are allowed in the chapel except for water.
聚會大堂除了飲用水外，禁止其它任何食物和飲料。
5. Please keep noise level to a minimum after 10:30 pm and before 7 am.
晚上十點半至第二天早上七點鐘，請保持安靜。
6. Please do not ring the bell in front of the cafeteria.
請不要隨意敲響懸掛在餐廳前面樹上的大鐘。
7. Water balloons are prohibited at camp.
營地禁止玩耍灌水氣球。
8. No water guns allowed in the indoor swimming pool.
在室內游泳池禁止使用水槍。
9. After dark, use of the lake is prohibited (including swimming, boating, and going on the dock).
天黑以後禁止使用湖內一切設施，包括游泳，划船，碼頭等。
10. Please keep bikes and scooters off the road when not in use.
請勿將自行車和踏板車停放在路上。
11. The indoor swimming pool has no lifeguards, so children must have adult supervision.
室內游泳池沒有救生員，兒童必須在成人監護下使用。